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ZÁPIS č. RO/2019/04 
 

ze schůze RADY obce Chotíkov (dále jen „RO“), konané dne 21. 01. 2019 
od 17 hod v kanceláři Obecního úřadu Chotíkov 

 
 
Přítomni: Eva Hirschfeldová 
 Magdaléna Chottová Dvořáková 

Jitka Paterová 
Mirka Hakenová 
Martin Haken 
 

Hosté:  Pan Bernas  
 Pan Chmelíř   
 

 
Program jednání RO 
 

1. Schválení programu jednání 
2. PŘEDÁNÍ SPRÁVY vodovodního řadu Kirchl 
3. Dotační tituly pro rok 2019 
4. Žádost o pořádání cvičení jógy 
5. Situace na stavbě ZŠ 
6. Triatlonový závod Slavia VŠ 
7. Různé 

 
 

 
Průběh jednání 
 
 
1. Schůzi RO obce Chotíkov zahájila starostka Eva Hirschfeldová v 17h a konstatovala, že jsou přítomni 

všichni členové, a že je RO usnášeníschopná. 
Usnesení č. 1: RO schvaluje navržený program. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 

 
2. PŘEDÁNÍ SPRÁVY vodovodního řadu Kirchl 

Starostka informovala o žádosti pana Bernase a pana Chmelíře o předání správy vodovodního řadu 
Kirchl novému správci. RO poděkovala oběma pánům za dlouholetou spolupráci.  

 
3. DOTAČNÍ TITULY vypsané pro rok 2019 

RO projednala možné podání žádostí o čerpání dotací z dotačních titulů vypisovaných MMR, MŠMT 
a PK. Z aktuálně vypsaných dotačních titulů by bylo možno podat žádosti pro tyto projekty: 

Chodníčky na hřbitově  
Starostka informovala o možnosti vybudovat na hřbitově chodníčky, současný travnatý 
porost bývá často velmi kluzký a rozšlapaný (bláto). MMR, dotace 50 – 500tis. Kč. 

Střecha a půdní vestavba budovy ZŠ 
Místostarostka informovala o možnosti čerpat dotaci na rekonstrukci střechy a půdní 
vestavby; dotace MMR ve výši 500tis. – 5mio Kč. 

Místní komunikace 
Starostka informovala o stavu projektové dokumentace, nutno obratem řešit s projektantem, 
termín dodání PD v prodlení. 

Z dotačních titulů vypsaných Plzeňským krajem lze požádat o tyto  
Rybník Strženka (nutno prověřit stav projektu ze zástupci spolku) 
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Stodola Poplužní dvůr 
Pomník  
Socha Jan Nepomucký 

 
Usnesení č. 2: RO bere na vědomí přípravu podkladů pro možnost čerpání dotací.   
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 
 

4. RO projednala žádost o pořádání cvičení jógy. Jako vhodné prostory byla zvolena místnost v bývalé 
mateřské školce. Cvičení bude probíhat ve spolupráci se Svazem žen a bude pro širokou veřejnost. 
Usnesení č. 3: RO souhlasí s pořádáním cvičení jógy v prostorách bývalé školky.   
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 
 

5. Starostka informovala o stavu na stavbě v budově ZŠ. Dne 18. 1. 2019 došlo k odbornému 
odstranění výskytu plísně, během víkendu byly prostory řádně odvětrány a vyčištěny. 
 

6. RO projednala žádost o pořádání běžeckého závodu Triatlonového klubu SLAVIA VŠ Plzeň, jehož 
trasa prochází po lesních a polních cestách na Krkavec a v okolí. 
Usnesení č. 4: RO souhlasí s konáním běžeckého závodu. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 

 
 
 
 
Zasedání bylo ukončeno ve 21:30 h.  
 
 
 
V Chotíkově dne 21. 1. 2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Zapisovatel:  
  Eva Hirschfeldová - PODEPSÁNO 

 
 
 
Ověřovatel:  
  Martin Haken - PODEPSÁNO 

 

 


